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Z A P I S N I K 
 

19. redne seje Občinskega sveta Občine Gornja Radgona, ki je bila v četrtek, dne 07.04.2005, s 
pričetkom ob 14. uri, v veliki dvorani Doma gasilcev in civilne zaščite v Gornji Radgoni. 
 
Ad. 1: Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
 
Sejo je vodil Anton KAMPUŠ, župan Občine Gornja Radgona. Otvoril je sejo in pozdravil vse 
prisotne. 
 
Ugotovil je, da je seja sklepčna, saj je bilo prisotnih 18 članic in članov občinskega sveta. Seje se je v 
nadaljevanju skupaj udeležilo 19 članic in članov občinskega sveta. 
 
Odsotni so bili Norma BALE, Edvard TERŠEK in Slavko LONČARIČ, vsi člani občinskega sveta, 
ki so svojo odsotnost opravičili. Od ostalih vabljenih so svojo odsotnost opravičili še Feri HORVAT 
– poslanec, Marjan ŽULA – ravnatelj Glasbene šole Gornja Radgona in Tone ROVŠNIK – ravnatelj 
Osnovne šole Apače. 
 
Ostali prisotni: 
Ø občinska uprava: Darinka BODANEC, Janja BRUMEN, Igor PIVEC, Dragan KUJUNDŽIČ, Pika 

Leopoldina VODNIK, Bernarda HARI, Marija KAUČIČ 
Ø Boris RAKUŠA, komandir Policijske postaje Gornja Radgona 
Ø Stanko SAKOVIČ, predsednik Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu 
Ø Slavica TRSTENJAK, ravnateljica Osnovne šole dr. Antona Trstenjaka Negova 
Ø Brane KLUN, ravnatelj Osnovne šole dr. Janka Šlebingerja 
Ø Dr. Marija KUZMA, direktorica Zdravstvenega doma Gornja Radgona 
Ø novinarji 
 
Seja je bila posneta na magnetofonski trak, ki se hrani. 
 
Vsem članicam in članom občinskega sveta je bilo pred sejo razdeljeno naslednje gradivo: 
  
Ø K tč. 10 – Sklep o soglasju k Pravilom o sprejemu otrok v Vrtec Manka Golarja Gornja Radgona 
Ø K tč. 14 – Sklep o imenovanju v.d. direktorja javnega podjetja Komunala Radgona d.o.o. v 

ustanavljanju 
Ø K tč. 15 – Sklep o imenovanju članov Nadzornega sveta javnega podjetja Komunala Radgona d.o.o. v 

ustanavljanju 
Ø K tč. 16 – Dopolnitev k poročilu o delu Policijske postaje Gornja Radgona za leto 2004 

- Zaključki in pobudi Varnostnega sosveta Občine Gornja Radgona 
Ø K tč. 19 – Odgovori na vprašanja, pobude in predloge članic in članov občinskega sveta 

- odgovor na vprašanje člana občinskega sveta, gospoda Ivana ZVERA 
- odgovor na pobudo člana občinskega sveta, gospoda Branka KOCBEKA 

Ø mnenja in predlogi Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe 
Ø mnenja in predlogi Odbora za družbene dejavnosti 
Ø mnenja in predlogi Odbora za gospodarstvo, obrt in podjetništvo 
Ø mnenja in predlogi Odbora za kmetijstvo in turizem 
Ø mnenja in predlogi Odbora za proračun, finance in premoženjske zadeve 
 
 
Ad. 2:     Obravnava in sprejem zapisnika 18. seje občinskega sveta 
 
Župan je dal v razpravo zapisnik 18. seje Občinskega sveta Občine Gornja Radgona, ki je bila dne 
24.02.2005. 
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Ker ni bilo nobenih pripomb je župan dal zapisnik na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta 
so soglasno (18 prisotnih) sprejeli naslednji 
 

S K L E P   št.  187: 
 
Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejema zapisnik 18. seje Občinskega sveta Občine 
Gornja Radgona, z dne 24.02.2005. 
 
 
Župan je ugotovil, da se je udeležba na seji povečala na 19 članic in članov občinskega sveta, saj se 
je seji pridružil še Ivan KAJDIČ, član občinskega sveta. 
 
 
Ad. 3:    Obravnava in sprejem dnevnega reda 
 
Župan je dal v obravnavo predlagani dnevni red, posredovan z vabilom za 19. sejo. Nato je predlagal 
umik 11. točke »Sklep o odpisu terjatev iz naslova najemnin za stanovanjske in poslovne prostore« iz 
dnevnega reda. 
 
Brez razprave so članice in člani občinskega sveta soglasno (19 prisotnih) sprejeli naslednji 
 
DNEVNI RED: 
 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Obravnava in sprejem zapisnika 18. seje občinskega sveta 
3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
4. Vprašanja, pobude in predlogi članic in članov občinskega sveta 
5. Odlok o zaključnem računu proračuna Občine Gornja Radgona za leto 2004 (skrajšani postopek) 

- Poročilo o notranjem revidiranju poslovanja Občine Gornja Radgona za leto 2004 

- Poročilo nadzornega odbora o izvedbi nadzora finančnega poslovanja – realizacija 
investicijskega dela proračuna Občine Gornja Radgona za I. polletje 2004 

6. Premoženjska bilanca Občine Gornja Radgona za leto 2004 
7. Poročilo o finančnem poslovanju posrednih proračunskih uporabnikov za leto 2004 (šole) 
8. Poročilo o finančnem poslovanju Zdravstvenega doma Gornja Radgona za leto 2004 
9. Poročilo o finančnem poslovanju javnega zavoda Podjetniško razvojna agencija Gornja Radgona 

za leto 2004 
10. Soglasje k Pravilom o sprejemu otrok v Vrtec Manka Golarja Gornja Radgona 
11. Sklep o odkupu nepremičnine parc. št. 720/1 k.o. Gornja Radgona in podelitvi statusa grajenega 

javnega dobra 
12. Sklep o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra in zamenjavi nepremičnine 
13. Sklep o imenovanju v.d. direktorja javnega podjetja Komunala Radgona d.o.o. v ustanavljanju 
14. Sklep o imenovanju članov Nadzornega sveta javnega podjetja Komunala Radgona d.o.o. v 

ustanavljanju 
15. Poročilo o delu Policijske postaje Gornja Radgona za leto 2004 
16. Poročilo o delu Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu v letu 2004  
17. Poročilo o delu Varnostnega sosveta Občine Gornja Radgona za leto 2004 
18. Odgovori na vprašanja, pobude in predloge članic in članov občinskega sveta 
19. Informacija o opravljenih aktivnostih župana med sejama 
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Ad. 4:    Vprašanja, pobude in predlogi članic in članov občinskega sveta 
 
Milena MAROVIČ, članica občinskega sveta, je postavila dve VPRAŠANJI: 
»Postavila bom dve vprašanji, ki sta nastali na osnovi razprave Sveta Krajevne skupnosti Gornja 
Radgona. Za pospeševanje gospodarskega razvoja in razvoja občine kot celote je bistvenega pomena 
urejena infrastruktura, s čimer je povezano prostorsko planiranje in varovanje okolja. 
1. Izgradnja čistilne naprave v Gornji Radgoni 

»V proračunu Občine Gornja Radgona so že bila zagotovljena sredstva za odkup zemljišča za 
izgradnjo čistilne naprave v Gornji Radgoni v letu 2004 in ponovno smo opredelili to postavko v 
letošnjem proračunu. Ugotavljam, da se vse skupaj dogaja prepočasi, zato sprašujem: 
- zakaj zemljišče še ni odkupljeno in kje so razlogi za skoraj že leto in pol dolgi postopek 

odkupa 
- zakaj se ne vodijo potrebne aktivnosti za izgradnjo samo 
- kdo v občinski upravi je zadolžen za vodenje aktivnosti izgradnje čistilne naprave  
Pričakujem predložitev operativnega programa izgradnje čistilne naprave v Gornji Radgoni do 
naslednje seje Občinskega sveta Gornja Radgona. 

 

2. Izdelava prometne študije za mesto Gornja Radgona 
»Na nedavni seji Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe Občine 
Gornja Radgona, je predstavnik občinske uprave zagotovil, da bo ali je že naročena študija o 
prometni ureditvi v Gornji Radgoni. Enako zagotovitev je dal na seji Sveta Krajevne Skupnosti 
Gornja Radgona.  
Prometna študija bi naj zajemala naslednje prometne rešitve:  
- prometno ureditev od mejnega prehoda preko križišča Panonske in Kerenčičeve ulice do 

glavnega križišča  
- varnejše vključevanje v promet s Prešernove na Partizansko cesto in ureditev prometa na 

avtobusni postaji  
- ureditev križišča med Partizansko cesto in Cesto na stadion  
- ureditev vedno večjega prometa s primestnih naselij (Hercegovščak, Norički Vrh) in 

vključevanje na glavno cesto  
- predlog možnosti obvoznice po sedanji železniški progi 

Oboje je kot prioriteta opredeljeno v Razvojnem programu Občine Gornja Radgona za obdobje 
2004-2008, ki je bil sprejet v tem občinskem svetu. Pričakujem, da se te prioritete začno čimprej 
izvajati.« 
 

Nadalje je povedala še naslednje: 
»Kar nekaj Radgončanov in drugih ljudi se sprehaja ob reki Muri in koristi pot, ki je trud ribiške 
družine in delavcev, ki urejajo to pot. Žal pa se v potok, ki je bil tudi saniran, spušča vedno več 
raznih fekalij in strupov ter snovi, ki v tem potoku ne bi smele biti, kar pa povzroča grozen smrad, 
zaradi katerega ljudje več ne bodo hodili po teh lepih poteh. Tudi na brežinah nad potokom oziroma 
pod industrijskimi objekti, ki so zgrajeni na robu, je izgled katastrofalen, ker vso odvečno navlako 
spuščajo po tej brežini. Upam, da bomo v Gornji Radgoni končno imeli komunalnega inšpektorja in 
se bo ta zadeva začela počasi urejati.« 
 
 
Ivan KAJDIČ, član občinskega sveta, je postavil tri VPRAŠANJA in dve POBUDI: 
VPRAŠANJA: 

1. »Naša stranka je na zadnjem sestanku v Apačah bila opozorjena na dve zadevi. Pred nekaj 
meseci smo dobili odgovor, da je Nova ljubljanska banka svojo poslovalnico v Apačah zaprla 
zaradi nerentabilnosti. Zdaj pa so se občani pritoževali, da je bančni avtomat, preko katerega bi 
naj opravljali svoje bančne storitve, predvsem ob nedeljah večkrat prazen ker zmanjka 
gotovine. Če obstaja kakšna možnost, bi predlagal, da se iz tega mesta opozori, da se to ne bi 
več dogajalo.« 
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2. »Pred leti smo se pogovarjali o lekarni v Apačah, kjer je bilo govora o tem, da je nekdo bil 
pripravljen dati na razpolago prostor, potem pa je vse zastalo. Sprašujem, kakšne so možnosti, 
da se zadeva pelje naprej, da bi tudi Apače prišlo do lekarne.« 

3. »Danes se bo govorilo o zaključnem računu občine in poročilu nadzornega odbora. Priporočila 
nadzornega odbora so me spomnila na to, da se je že govorilo o tem, da se pri novogradnjah 
oziroma rekonstrukcijah občinskih cest delajo razlike pri prispevkih krajanov, kateri so 
neenakomerni. Zato sprašujem kako je s tem in bi prosil, da se vsem članom občinskega sveta 
predstavi poročilo za leti 2003 in 2004, iz katerega bi bilo razvidno, kolikšni deleži so po 
posameznih odsekih cest bili zbrani s strani krajanov. To ne sme biti navedeno samo v 
absolutnih zneskih, ampak v deležih glede na to koliko bi jih naj prispevalo in koliko jih je 
prispevalo.« 

 

V nadaljevanju je nato podal naslednji POBUDI: 
1. »Dobil sem informacijo, da čaka na vpis v oddelke vrtca nekje 22 otrok, ker ni dodatnega 

oddelka. Ker je to seveda spet povezano s financami in proračunom, to pač ni mogoče. Zdaj naši 
starši vozijo otroke v sosednje vrtce v Radence in Benedikt, kjer zgleda, da so mogoče bolj 
fleksibilni, zato bi dal pobudo, da se v slabih treh mesecih do počitnic, ta zadeva skuša urediti. 
Vsi vemo, da vsi otroci 100 odstotno v vrtcih nikoli niso prisotni in je ob teh spomladanskih 
virozah manjkalo skoraj polovico otrok, zato sem prepričan, da bi se tudi brez dodatnega oddelka 
teh nekaj otrok, za dva ali tri mesece dalo stisniti v vrtec. Tako ne bi več bilo takega 
nezadovoljstva med starši, občinski svet pa za to ne bi rabil zagotavljati dodatnih sredstev.« 

2. »Predlagam, da se prenovijo spletne strani Občine Gornja Radgona. Pred leti se je na tem 
področju nekaj začelo delati tudi na moj predlog, nekaj se je naredilo, ampak bi lahko bila zadeva 
narejena bolj uporabno. Ni registra predpisov, ki bi občanom prišel zelo prav, posamezne službe 
občinske uprave pa ga imajo. Prav tako ni možnosti pridobivanja obrazcev, da bi si lahko ljudje 
že doma vnaprej pripravili zadeve, preden bi z vlogo prišli tja. Lahko se naredi primerjavo s 
spletno stranjo Upravne enote Gornja Radgona, kjer so zadeve malo boljše, zato dajem pobudo, 
da se to uredi.« 

 
 
Zvonimir KLEMENČIČ, član občinskega sveta, je povedal naslednje: 
»Gre za starejšo zadevo in sicer javno pot 605240 (Hercegovščak-Police). Pred kratkim sem izzval 
firmo Čistol glede vzdrževanja te ceste in dobil odgovor, da ta javna pot ni v pristojnosti njihovega 
vzdrževanja ampak jo morajo vzdrževati krajevne skupnosti. V lanskem letu je občinski svet sprejel 
rebalans proračuna za leto 2004 in med drugim namenil 10 mio SIT za odpravo posledic na cestah po 
neurju, ki jo je na omenjeni cesti Hercegovščak-Police opravljalo podjetje Ipša Ivan s.p. iz Murske 
Sobote. V odgovoru firme Čistol piše, da je kasneje bila formirana ena komisija, ki je ugotovila 
določene pomanjkljivosti pri izvedbi teh del in sicer bi morali izvesti dve betonski glavi na prepustu, 
izvesti planiranje deponiranega materiala na brežini v dolžini 163 metrov, izvesti fino preplastitev 
asfaltne mulde v dolžini 263 metrov, izvesti fino preplastitev ob tlakovnem obcestnem jarku v izmeri 
24 metrov, izvesti širitev mulde v dolžini 33 metrov in dodatno izvesti še muldo v ovinku v dolžini 
16 metrov. Če te zadeve držijo in to ni njihova zadeva, se firmi Čistol opravičujem, nekdo pa mora te 
pomanjkljivosti odpraviti.« 
 
 
Karl MIR, član občinskega sveta, je postavil dve VPRAŠANJI ter podal en PREDLOG in eno 
POBUDO: 
VPRAŠANJA: 
1. »Ponovno sprašujem glede zaščitne ograje na mostu v Očeslavcih (pri vaškem domu) na lokalni 

cesti Očeslavci-Okoslavci. Za omenjeno ograjo sem že vprašal v preteklem letu, odgovora do 
danes še ni bilo podanega. Omeniti moram, da gre za izrazito globok potok, zraven pa je šolska 
avtobusna postaja. V minulem letu se je tam zgodila težja prometna nesreča, zato še enkrat iz 
tega mesta opozarjam, da se najdejo sredstva in se to ograjo postavi.« 
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2. »Zanima me, če je v projektu asfaltiranje ceste Ivanjski Vrh-Kunova zajeta tudi postavka zaščitna 
ograja na najbolj strmem področju. V kolikor ni, predlagam, da se pred začetkom gradnje tudi to 
uredi, saj vemo, da na tej cesti z mesecem februarjem poteka prevoz šolskih otrok in je ta ograja 
nujno potrebna.« 

 

Nato je podal naslednji PREDLOG: 
»Vračam se na zimsko službo, ker na prejšnji seji nisem bil prisoten. Zimska služba na krajevnih in 
lokalnih cestah je v minuli zimi na področju KS Sp. Ivanjci potekala lahko rečem vzorno in me zelo 
presenečajo izjave posameznikov, ki nekako iščejo napake zaradi svojih interesov oziroma 
nestrpnosti do izvajalcev, kateri se po svojih močeh trudijo tudi v zelo nevarnih situacijah in nočnih 
urah. Za krajevne ceste smo v KS hoteli pridobiti več izvajalcev ampak jih je zelo težko dobiti, saj je 
to neljubo delo in hkrati tudi odgovorno prav posebej v teh naših klancih. 
Občani se bomo morali navaditi tudi na odloke in na razmere kadar nastopijo ter nekaj narediti tudi 
sami. Naštel bom nekaj primerov in sicer: 

- na morebitno izredno zasneženi cesti tudi namestiti snežne verige 
- upoštevati prometno signalizacijo 
- v dani situaciji tudi uporabiti javne prevoze 
- avtomobilov ne puščati ob cesti ali pa tudi na cestišču 

Največje probleme pa povzročajo nestrpni občani, kateri nas kličejo tudi zjutraj ob 4.00 uri zjutraj, 
kar so tudi primeri iz letošnje zime: »prosim vas očistite cesto ob peti uri moram v službo«, »očistil 
sem pred svojim vhodom izvajalec ponovno potisnil na moj vhod sneg«. Te stvari se na terenu 
dogajajo in se z njimi srečujejo tisti, ki so operativno vezani na to področje. Veliko občanov tudi 
kliče, če ne bomo solili cest. V letošnji zimi smo v naši KS porabili za sol preko 200.000,00 SIT. 
Zavedati se moramo hkrati tudi, da smo s soljo dolgoročno uničili ceste. Prve asfaltirane ceste so 
držale asfaltno prevleko pred posipavanjem s soljo tudi 30 let, sedaj pa ceste katere smo gradili v 
zadnjem obdobju izgledajo tako kot bi bile stare že 30 let. Zato bomo morali tudi v občinskem svetu 
ta posipavanja urediti oziroma zmanjšati ter s tem ohraniti težko pridobljene asfaltirane ceste in 
cestni svet. Predlagam, da se obvezno pred začetkom naslednje zime skliče sestanek tudi z izvajalci 
KS in koncesionarji na lokalnih in krajevnih cestah. Na lokalni način obveščanja pa se naj tudi 
prebivalstvo osveži z občinskim odloki. Na koncu še enkrat potrjujem, da so lokalne krajevne ceste v 
KS Spodnji Ivanjci bile pravočasno očiščene in urejene, zato sta izvajalca iz strani KS Spodnji 
Ivanjci in iz strani koncesionarja Čistol, svoje delo pri nas dobro opravila.« 
 

Nato je podal naslednjo POBUDO: 
»Krajani KS Spodnji Ivanjci smo ponosni, da imamo lepo urejeno avtobusno postajo in s tem 
zagotovljeno varnost, ampak prosimo župana in občinsko upravo, da prevoznike Certus Maribor in 
Avtobusno podjetje Murska Sobota obvestijo, da avtobusi naj ustavljajo na avtobusni postaji. 
Avtobusi, ki prihajajo iz strani Sv. Jurija ob Ščavnici in na njih vstopajo šoloobvezni otroci in 
prebivalci, ki gredo v Gornjo Radgono, se ne vozijo na avtobusno postajo, ampak se ustavljajo na 
samem križišču v Spodnjih Ivanjcih in hkrati s tem ogrožajo promet in ostale udeležence v prometu. 
Mislim, da bo glede tega potrebno nekaj storiti.« 

 
 

Dušan ZAGORC, član občinskega sveta, je podal tri POBUDE: 
»V skladu s 17. členom Poslovnika Občinskega sveta Gornja Radgona dajem dve pobudi v imenu 
Varnostnega sosveta Občine Gornja Radgona: 
1. Varnostni sosvet Občine Gornja Radgona je mnenja, da so vsi organi, ki prejmejo klic na pomoč 

v primeru prometne nesreče, dolžni takoj poslati na kraj dogodka poleg policije tudi gasilce in 
reševalce. Predvsem na cesti G1-3 mora biti takšna pomoč čim hitrejša.  

2. Ugotavlja se velika zaskrbljenost nad tovornim prometom po cesti G1-3. Varnostni sosvet 
naproša Policijsko postajo Gornja Radgona, da tudi v letu 2005 s fizičnim urejanjem prometa 
poskrbi za normalno vključevanje v promet, predvsem v konicah (v križišču pri OŠ dr. J. 
Šlebingerja, pri stavbi bivše pošte, pri izhodu na glavno cesto pri Pomurskem sejmu in v bližini 
krožnega križišča v Gornji Radgoni).« 
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3. »Na osnovi 17. člena Poslovnika Občinskega sveta Gornja Radgona dajem na 19. redni seji 
Občinskega sveta Občine Gornja Radgona dne, 7. aprila 2005 naslednjo pobudo:  
1. Občinski svet Občine Gornja Radgona prične uradni postopek za razglasitev leta 2006 za 

Trstenjakovo leto. 
2. Pobuda se pošlje v proučitev na Slovensko akademijo znanosti in umetnosti, Novi trg 3, 

Ljubljana. 
3. Predlagamo, da Trstenjakovo leto 2006 razglasijo Združeni narodi ali Svet Evrope.  
Utemeljitev:  
Akademik dr. Anton Trstenjak je bil rojen 8. januarja 1906 v Rodmošcih v občini Gornja 
Radgona, umrl je 29. septembra 1996 in je pokopan na radgonskem pokopališču. Leta 2006 
bomo obeleževali dva dogodka: 100-letnico rojstva in 10-letnico smrti našega velikega rojaka. V 
Občini Gornja Radgona in v Republiki Sloveniji bodo potekale spominske prireditve od začetka 
januarja do konca septembra 2006. V njegovi rojstni hiši bomo uredili posebno spominsko sobo. 
Ustvarjalnost akademika dr. Antona Trstenjaka je izredno bogata, raznolika in ohranjena v 
mnogih njegovih knjigah. Prepričan sem, da je pobuda utemeljena in da bo prišlo do realizacije 
razglasitve leta 2006 za Trstenjakovo leto.« 

 
 
Vilijem ŽUNKOVIČ, član občinskega sveta, je postavil naslednje VPRAŠANJE: 
»Z ozirom na to, da so se pričela spomladanska dela na kmetijskih zemljiščih (individualnih in 
državnih) so ceste in javne poti ponovno ogrožene s strani teh obdelovalcev svojih površin, predvsem 
sedaj v času setve in priprav njiv. Pri tem so člani sveta KS in krajevna skupnost popolnoma 
nemočni, ker skušamo posameznike opozarjati, vendar rezultatov ni. Zato sprašujem, kdaj bo 
nastavljen komunalni inšpektor, ki bo nadziral te zadeve, ker ugotavljamo, da bankin na teh lokalnih 
cestah in javnih poteh več ni. Vse te bankine so zdaj že prešle v obdelovalne površine in na njih 
namesto trave zdaj raste pšenica. Želja krajevne skupnosti je, da se ta aktivnost čimprej prične, ker se 
bo v aprilskem času ponovno začelo generirati ceste in navažati gramoz, pri čemer pa so bankine na 
obeh straneh ceste potrebne. Sprašujem tudi, koliko bankine mora ostati ob lokalnih cestah in javnih 
poteh, da bomo v bodoče te ljudi lahko tudi opozarjali. Sprašujem tudi, kdo lahko ugotovi dejansko 
širino lokalne ceste in javne poti, katere so stalno ožje in se že premikajo, ker so določeni ovinki že v 
zamikih, gozdne ceste rinejo že v gozd, njive pa se širijo na cesto. Poznam primere, ko je odrezanega 
že nekaj rezov plugov gramoza od ceste in je direktno ob vozišču jarek, tako da se lahko zgodi tudi 
kakšna težja nesreča, ker se več niti dva avta ne moreta srečati.« 
 
Na koncu je povedal še naslednje: 
»Pridružujem se pobudam gospoda Kajdiča glede banke in lekarne v Apačah. To problematiko smo 
obravnavali na zadnji seji sveta KS Apače, vendar je zaenkrat zelo težko najti primerno velik prostor 
za to dejavnost ter najemnika, ki bi te zadeve glede lekarne lahko peljal naprej. Vemo, da lekarna in 
banka verjetno za to nista zainteresirani in tako vse krajane iz Apaške doline silita, da prihajajo z 
avtobusom v Gornjo Radgono in tam urejajo vse zadeve. Izpostava banke bi prebivalcem Apaške 
doline prišla zelo prav, je pa bila ukinjena. Pri tem se ne bi smelo gledati zmeraj le na materialne 
koristi ampak tudi na koristi krajanov, ki dejansko tem organizacijam prinašajo dohodek in dobiček.« 
 
 
Župan je povedal, da je svet izgubil velikega človeka papeža, ki je bil tudi velik prijatelj Slovenije in 
celotnega človeštva. Glede nato, da ves svet žaluje, je predlagal minutni molk za njegovo počastitev. 
 
 
Ad. 5:    Odlok o zaključnem računu proračuna Občine Gornja Radgona za leto 2004 

   (skrajšani postopek) 
 
Obrazložitev k Odloku o zaključnem računu proračuna Občine Gornja Radgona za leto 2004 
(skrajšani postopek), je podal Anton KAMPUŠ, župan. Povedal je, da je pravočasno sprejeti 
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proračun v letu 2003 za leto 2004 omogočil takojšnje izvrševanja proračuna, saj se je s tem izognilo 
začasnemu financiranju, tako sprejeti proračun pa se je v mesecu juliju spremenil in dopolnil. Skupni 
prihodki so bili realizirani v višini 1,9 milijarde, kar je za 58 milijonov več od načrtovanega. 
Nedavčni prihodki so realizirani v višini 305,2 milijona. Kapitalski prihodki od prodaje premoženja 
so bili realizirani v višini 90,4 milijona s čemer je načrtovana prodaja v letu 2004 bila tudi 
realizirana. Transferni prihodki so realizirani v višini 904,3 milijona in so manjši od planiranih. V 
celoti je izpadlo predvideno sofinanciranje Servisa skupnih služb RS za ureditev upravne zgradbe, 
saj je servis direktno pokrival dogovorjen znesek izvajalcu. 
Odhodki so bili realizirani v višini 1,9 milijarde tolarjev. Tekoči del odhodkov je realiziran v višini 
489,9 milijonov, tekoči transferji so realizirani v višini 680,6 milijonov tolarjev. Investicijski 
odhodki in transferji so realizirani v višini 750,0 milijonov tolarjev. Vse načrtovane investicije so 
bile realizirane v letu 2004, z izjemo 57,0 milijonov tolarjev nedokončanih investicij, ki bodo 
izvršene v letu 2005 (čistilna naprava Apače  44,0 milijonov, Špital v Gornji Radgoni 4,0 milijone in 
cesta Črešnjevci 9,1 milijona). Za modernizacijo cest je bilo porabljenih 295,0 milijonov tolarjev, za 
varstvo okolja (čistilna naprava Apače in izgradnja odlagališča v Puconcih) je bilo porabljenih 106,0 
milijonov, v stanovanja se je vložilo 182,0 milijonov tolarjev, za obnovo Zdravstvenega doma se je 
prispevalo 10,0 milijonov tolarjev, za obnovo šol in vrtcev je bilo porabljenih 87,0 milijonov 
tolarjev, za modernizacijo upravne stavbe je bilo porabljenih 39,0 milijonov tolarjev. V letu 2004 se 
je aktiviralo tudi proračunsko rezervo in porabilo 11,2 milijona tolarjev in sicer 10 milijonov tolarjev 
za odpravo posledic zime in neurij na lokalnih cestah in javnih poteh in 1,2 milijona tolarjev za 
nakup vode za dojenčke, doječe matere in nosečnice. Priloženo je tudi Poročilo o notranjem 
revidiranju poslovanja Občine Gornja Radgona za leto 2004 ter Poročilo nadzornega odbora o 
izvedbi nadzora finančnega poslovanja – realizacija investicijskega dela proračuna Občine Gornja 
Radgona za I. polletje 2004. Iz obeh poročil je razvidno poslovanje občine v skladu z veljavnimi 
predpisi ter ravnanje občine kot dober gospodar. 
 
Vinko ROUS, predsednik Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe, je 
podal mnenje odbora, ki se glasi: 
»Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe je obravnaval predlog 
Odloka o zaključnem računu proračuna Občine Gornja Radgona za leto 2004 (skrajšani postopek) ter 
predlaga občinskemu svetu, da sprejme odlok v predloženi vsebini. 
- Odbor se je seznanil s Poročilom o notranjem revidiranju poslovanja Občine Gornja Radgona za 

leto 2004. 
- Odbor se je seznanil s Poročilom nadzornega odbora o izvedbi nadzora finančnega poslovanja – 

realizacija investicijskega dela proračuna Občine Gornja Radgona za I. polletje 2004.« 
 
Zvonimir KLEMENČIČ, predsednik Odbora za družbene dejavnosti, je podal mnenje odbora, ki se 
glasi: 
»Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predlog Odloka o zaključnem računu proračuna Občine 
Gornja Radgona za leto 2004 (skrajšani postopek) ter predlaga občinskemu svetu, da sprejme odlok v 
predloženi vsebini. 
- Odbor se je seznanil s Poročilom o notranjem revidiranju poslovanja Občine Gornja Radgona za 

leto 2004. 
- Odbor se je seznanil s Poročilom nadzornega odbora o izvedbi nadzora finančnega poslovanja – 

realizacija investicijskega dela proračuna Občine Gornja Radgona za I. polletje 2004.« 
 
Branko KOCBEK, predsednik Odbora za kmetijstvo in turizem, je podal mnenje odbora, ki se glasi: 
»Odbor za kmetijstvo in turizem je obravnaval predlog Odloka o zaključnem računu proračuna 
Občine Gornja Radgona za leto 2004 (skrajšani postopek) ter predlaga občinskemu svetu, da sprejme 
odlok v predloženi vsebini. 
- Odbor se je seznanil s Poročilom o notranjem revidiranju poslovanja Občine Gornja Radgona za 

leto 2004. 
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- Odbor se je seznanil s Poročilom nadzornega odbora o izvedbi nadzora finančnega poslovanja – 
realizacija investicijskega dela proračuna Občine Gornja Radgona za I. polletje 2004.« 

 
Milan KURBUS, predsednik Odbora za gospodarstvo, obrt in podjetništvo, je podal mnenje odbora, 
ki se glasi: 
»Odbor za gospodarstvo, obrt in podjetništvo je obravnaval  predlog Odloka o zaključnem računu 
proračuna Občine Gornja Radgona za leto 2004 – skrajšani postopek, skupaj s Poročilom o 
notranjem revidiranju poslovanja Občine Gornja Radgona za leto 2004 in Poročilom Nadzornega 
odbora o izvedbi nadzora finančnega poslovanja – realizacija investicijskega dela proračuna Občine 
Gornja Radgona za I. polletje 2004 in ga predlaga Občinskemu svetu, da ga sprejme v predloženi 
vsebini.« 
 
Andrej RITLOP, predsednik Odbora za proračun, finance in premoženjske zadeve, je podal mnenje 
odbora, ki se glasi: 
»Odbor za proračun, finance in premoženjske zadeve je obravnaval  predlog Odloka o zaključnem 
računu proračuna Občine Gornja Radgona za leto 2004 – skrajšani postopek ter predlaga 
Občinskemu svetu, da sprejme odlok v predloženi vsebini. 
- Odbor se je seznanil s Poročilom o notranjem revidiranju poslovanja Občine Gornja Radgona za 

leto 2004.  
- Odbor se je seznanil s Poročilom nadzornega odbora o izvedbi nadzora finančnega poslovanja – 

realizacija investicijskega dela proračuna Občine Gornja Radgona za I. polletje 2004.« 
 
Brez razprave so članice in člani občinskega sveta nato soglasno (19 prisotnih) sprejeli naslednji 
 

S K L E P   št. 188: 
 
Občinski svet sprejema Odlok o zaključnem računu proračuna Občine Gornja Radgona za leto 
2004 z vsemi bilancami. 
 
 
 
Ad. 6:     Premoženjska bilanca Občine Gornja Radgona za leto 2004 
 
Obrazložitev Premoženjske bilance Občine Gornja Radgona za leto 2004, je podala Pika Leopoldina 
VODNIK, vodja proračuna v občinski upravi. Navedla je zakonske osnove in podlago za sestavo 
bilance, ki je namenjena predstavitvi podatkov o stvarnem in finančnem premoženju na dan 
31.12.2004. Premoženjsko bilanco sestavljajo vsi posredni in neposredni proračunski uporabniki. 
Posrednih proračunskih uporabnikov je devet, od tega so trije javni zavodi v mešani lastnini, Občina 
Gornja Radgona pa je večinski lastnik. Njihovo premoženje je opisano v prilogi št. 3. Med 
neposredne proračunske uporabnike spada vseh sedem krajevnih skupnosti, obrazložene pa so v 
prilogi št. 2. Premoženje proračuna občine pa je predstavljeno v prilogi št. 1. Iz vseh teh treh 
premoženjskih bilanc se pripravi zbirna oziroma konsolidirana premoženjska bilanca po predpisani 
metodologiji. Na dan 31.12.2004 pa le ta znaša 7.286.846 tisoč SIT, kar je za 670 mio SIT več kot v 
preteklem letu 2003. Iz samih premoženjskih bilanc je razvidno, da se premoženje povečuje v 
neopredmetena osnovna sredstva, nepremičnine in kapitalske naložbe. Slabša je situacija pri 
opredmetenih osnovnih sredstvih, kjer je iz podatkov razvidno, da je odpisanost posameznih 
osnovnih sredstev izjemno visoka saj dosega 76%. Tudi splošni sklad se kljub direktnemu 
obračunavanju amortizacije v breme poslovnega sklada dviguje, kar tudi kaže na pozitivni učinek. Po 
obrazložitvi je občinskemu svetu predlagala, da sprejme konsolidirano premoženjsko bilanco v 
predloženi vsebini. 
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Vinko ROUS, predsednik Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe, je 
podal mnenje odbora, ki se glasi: 
»Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe je obravnaval Premoženjsko 
bilanco Občine Gornja Radgona za leto 2004 ter predlaga občinskemu svetu, da jo sprejme v 
predloženi vsebini.« 
 
Zvonimir KLEMENČIČ, predsednik Odbora za družbene dejavnosti, je podal mnenje odbora, ki se 
glasi: 
»Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval Premoženjsko bilanco Občine Gornja Radgona za leto 
2004 ter predlaga občinskemu svetu, da jo sprejme v predloženi vsebini.« 
 
Branko KOCBEK, predsednik Odbora za kmetijstvo in turizem, je podal mnenje odbora, ki se glasi: 
»Odbor za kmetijstvo in turizem je obravnaval Premoženjsko bilanco Občine Gornja Radgona za leto 
2004 ter predlaga občinskemu svetu, da jo sprejme v predloženi vsebini.« 
 
Milan KURBUS, predsednik Odbora za gospodarstvo, obrt in podjetništvo, je podal mnenje odbora, 
ki se glasi: 
»Odbor za gospodarstvo, obrt in podjetništvo je obravnaval Premoženjsko bilanco Občine Gornja 
Radgona za leto 2004 in jo predlaga občinskemu svetu, da jo sprejme v predloženi vsebini.« 
 
Andrej RITLOP, predsednik Odbora za proračun, finance in premoženjske zadeve, je podal mnenje 
odbora, ki se glasi: 
»Odbor za proračun, finance in premoženjske zadeve je obravnaval Premoženjsko bilanco Občine 
Gornja Radgona za leto 2004 ter predlaga občinskemu svetu, da jo sprejme v predloženi vsebini.« 
 
Župan je odprl razpravo. 
 
Vinko ROUS, član občinskega sveta, je opozoril, da bi bilo pri načrtovanju sredstev za javne zavode, 
potrebno razmišljati o zagotavljanju amortizacije, ki se zdaj deset let ne zagotavlja. Zdaj se gasi 
situacijo tako, da se namenja sredstva direktno iz proračuna preko transferjev za sanacije posameznih 
objektov, kar pa ni dobro. To ni gospodarno, ker so tako lahko ta sredstva subjektivno razporejena 
glede na potrebe v posameznih zavodih. S tem na določenih krajih propadajo posamezni objekti, kjer 
se potem mora intervencijsko ukrepati. Amortizacije se jim ne zagotavlja, ker se to knjiži v breme 
poslovnega sklada oziroma v trajni kapital. To pomeni, da se razvrednotijo obstoječi objekti, ker se 
sproti ne nadomešča opreme in objektov tekoče ne vzdržuje, po drugi strani pa se ne zagotavlja 
sredstev za normalno sanacijo teh potreb. Zato prihaja pri reševanju teh zadev do porabe znatno 
večjih sredstev za vlaganje. Načrtovalcem je za v bodoče predlagal, da se po letu 2006 skuša 
zavodom zagotavljati vsaj del amortizacije za sprotno vzdrževanje objektov in opreme posameznih 
zavodov. 
 
Župan je zaključil razpravo. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (17 prisotnih) sprejeli 
naslednji 

S K L E P   št. 189: 
 
Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejema konsolidirano premoženjsko bilanco Občine 
Gornja Radgona, po stanju na dan 31.12.2004. 
 
 
Ad. 7:     Poročilo o finančnem poslovanju posrednih proračunskih uporabnikov 

   za leto 2004 (šole) 
 
Obrazložitev k Poročilu o finančnem poslovanju posrednih proračunskih uporabnikov za leto 2004 
(šole), je podala Bernarda HARI, strokovna sodelavka na Oddelku obče uprave, proračuna in 
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družbenih dejavnosti v občinski upravi. Povedala je, da so javni zavodi županu dolžni najpozneje do 
28. februarja predložiti letno poročilo za preteklo leto skupaj z obrazložitvami. Na podlagi 
predloženih poročil za leto 2004 je bil pripravljen pregled poslovanja javnih vzgojnoizobraževalnih 
zavodov (šol). Pri tem je bilo ugotovljeno, da so vse šole zaključile poslovanje pozitivno s 
presežkom prihodkov nad odhodki. Osnovna šola Gornja Radgona je zaključila poslovanje v letu 
2004 s presežkom prihodkov nad odhodki v višini 1.494 tisoč SIT, Osnovna šola Apače je zaključila 
poslovanje s presežkom prihodkov v višini 517 tisoč SIT, Osnovna šola dr. Antona Trstenjaka 
Negova je zaključila poslovanje s presežkom prihodkov v višini 9 tisoč SIT, Osnovna šola dr. Janka 
Šlebingerja Gornja Radgona je zaključila poslovanje s presežkom prihodkov v višini 58 tisoč SIT, 
Glasbena šola Gornja Radgona je zaključila poslovanje s presežkom prihodkov v višini 56 tisoč SIT. 
Potem je še povedala, da OŠ dr. Janka Šlebingerja in Glasbena šola Gornja Radgona nista uskladili 
svojega finančnega načrta s proračunom v 30 dneh po sprejetju občinskega proračuna, kot to določa 
27. člen Zakona o javnih financah. Drugače pa iz predloženih poročil izhaja, da so prejeta sredstva 
od občine bila porabljena po vseh šolah namensko. Po obrazložitvi je občinskemu svetu predlagala, 
da sprejme predlagani sklep. 
 
Župan je povedal, da je k tej točki na sejo povabil vse ravnateljice in ravnatelje obravnavanih šol. 
 
Zvonimir KLEMENČIČ, predsednik Odbora za družbene dejavnosti, je podal mnenje odbora, ki se 
glasi: 
»Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval Poročilo o finančnem poslovanju posrednih 
proračunskih uporabnikov za leto 2004 (šole) in predlaga občinskemu svetu, da ga sprejme v 
predloženi vsebini.« 
Povedal je, da so na odboru pogrešali še poročilo o finančnem poslovanju Vrtca Manka Golarja 
Gornja Radgona in poročilo Ljudske univerze Gornja Radgona, ker bi se tako lahko seznanili s 
poslovanjem vseh posrednih proračunskih uporabnikov in ne samo šol.  
 
Andrej RITLOP, predsednik Odbora za proračun, finance in premoženjske zadeve, je podal mnenje 
odbora, ki se glasi: 
»Odbor za proračun, finance in premoženjske zadeve je obravnaval Poročilo o finančnem poslovanju 
posrednih proračunskih uporabnikov za leto 2004 (šole) ter predlaga občinskemu svetu, da ga 
sprejme v predloženi vsebini.« 
 
Župan je povedal, da se bo poročila o finančnem poslovanju Vrtca Manka Golarja Gornja Radgona 
in Ljudske univerze Gornja Radgona obravnavalo na prihodnji seji. Brez razprave so članice in člani 
občinskega sveta nato soglasno (17 prisotnih) sprejeli naslednji 
 

S K L E P   št. 190: 
 
Občinski svet Občine Gornja Radgona se je seznanil s finančnim poslovanjem naslednjih 
javnih vzgojno izobraževalnih zavodov v letu 2004: 
- javno vzgojno izobraževalni zavod Osnovna šola Gornja Radgona 
- javno vzgojno izobraževalni zavod Osnovna šola Apače 
- javno vzgojno izobraževalni zavod Osnovna šola dr. Antona Trstenjaka Negova 
- javno vzgojno izobraževalni zavod Osnovna šola dr. Janka Šlebingerja Gornja Radgona 
- javno vzgojno izobraževalni zavod Glasbena šola. 
 
 
Ad. 8:     Poročilo o finančnem poslovanju Zdravstvenega doma Gornja Radgona 

   za leto 2004 
 
Obrazložitev k Poročilu o finančnem poslovanju Zdravstvenega doma Gornja Radgona za leto 2004, 
je podala Janja BRUMEN, vodja Oddelka obče uprave, proračuna in družbenih dejavnosti v občinski 
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upravi. Povedala je, da je Zdravstveni dom Gornja Radgona v letu 2004 ustvaril 810.437 tisoč SIT 
prihodkov ter 778.770 tisoč SIT odhodkov, s čimer je ustvaril pozitivni finančni rezultat v višini 
31.667 tisoč SIT. Svet zavoda Zdravstveni dom Gornja Radgona ugotavlja, da je presežek nastal 
zaradi ukrepov racionalizacije, ki jo je izvajal zdravstveni dom v letu 2004 in zato predlaga 
ustanoviteljicam, da dajo soglasje, da se presežek razporedi za nabavo specialnega reševalnega 
vozila v višini 6.000.000,00 SIT, za nabavo opreme in ureditev otroškega dispanzerja v višini 
14.170.000,00 SIT, za nabavo opreme za Zdravstveno postajo Apače v višini 6.000.000,00 SIT, za 
nabavo ultrazvoka v višini 5.497.171,00 SIT. Nadalje svet zavoda ugotavlja, da so k ustvarjanju 
presežka bistveno prispevali zaposleni v zavodu, saj v letu 2004 ni bilo nobenega nadomestnega 
zaposlovanja, ne izplačil za nadomeščanja ter ne izplačil povečane delovne uspešnosti, zato predlaga 
ustanoviteljicam, da dajo soglasje za izplačilo sredstev za povečano delovno uspešnost  delavcev v 
javnem zavodu Zdravstveni dom Gornja Radgona za leto 2005 do višine 10%. Prav tako svet zavoda 
predlaga, da se za uspešno poslovanje v letu 2004 izplača enkratna letna nagrada direktorici javnega 
zavoda Zdravstveni dom Gornja Radgona v višini ene mesečne plače direktorice. Občinska uprava je 
navedena predloga preverila ter ugotovila, da so izpolnjeni pogoji za pridobitev soglasja k povečani 
uspešnost v javnih zavodih kakor tudi  pogoji sklepa o merilih za priznanje enkratne letne nagrade za 
poslovanje direktorjev v javnih zavodih. Vsled navedenega se predlaga občinskemu svetu, da 
poročilo obravnava in sprejme oba predloga sklepa. 
 
Župan je povedal, da je k tej točki povabil tudi direktorico Zdravstvenega doma Gornja Radgona, ki 
bo po potrebi podala še dodatna pojasnila. 
 
Zvonimir KLEMENČIČ, predsednik Odbora za družbene dejavnosti, je podal mnenje odbora, ki se 
glasi: 
»Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval Poročilo o finančnem poslovanju Zdravstvenega doma 
Gornja Radgona za leto 2004 in predlaga občinskemu svetu, da ga sprejme v predloženi vsebini.« 
Povedal je, da ima Zdravstveni dom Gornja Radgona določene probleme glede planiranja, pri čemer 
je problem zavarovalnica s svojimi merili, ki se naknadno usklajujejo. S tem je zavodu planiranje 
oteženo, plani za letošnje leto pa še zdaj niso usklajeni, zato so izhodišča za planiranje poslovanja 
tekočega leta, le plan in realizacija predhodnega leta. 
 
Andrej RITLOP, predsednik Odbora za proračun, finance in premoženjske zadeve, je podal mnenje 
odbora, ki se glasi: 
»Odbor za proračun, finance in premoženjske zadeve je obravnaval Poročilo o finančnem poslovanju 
Zdravstvenega doma Gornja Radgona za leto 2004, skupaj s predlaganima sklepoma ter predlaga 
občinskemu svetu, da ga sprejme v predloženi vsebini.« 
 
Brez razprave so članice in člani občinskega sveta nato soglasno (19 prisotnih) sprejeli naslednja 
sklepa 

S K L E P   št. 191: 
 
1. Občinski svet občine Gornja Radgona se je seznanil s finančnim poslovanjem javnega 

zavoda Zdravstveni dom Gornja Radgona v letu 2004. 
2. Občinski svet občine Gornja Radgona soglaša s predlogom sveta zavoda Zdravstveni dom 

Gornja Radgona, da se presežek prihodkov nad odhodki za leto 2004 razporedi za: 
• nabavo specialnega reševalnega vozila v višini 6.000.000,00 sit, 
• nabavo opreme in ureditev otroškega dispanzerja v višini 14.170.000,00 sit, 
• nabavo opreme za Zdravstveno postajo Apače v višini 6.000.000,00 sit, 
• nabavo ultrazvoka v višini 5.497.171,00 sit. 
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S K L E P   št. 192: 
 
1. Občinski svet Občine Gornja Radgona daje soglasje za izplačilo sredstev za povečano 

delovno uspešnost  delavcev v javnem zavodu Zdravstveni dom Gornja Radgona za leto 
2005 do višine 10%. 

2. Občinski svet Občine Gornja Radgona daje soglasje za izplačilo enkratne letne nagrade 
direktorici javnega zavoda Zdravstveni dom Gornja Radgona za leto 2004 v višini ene 
mesečne plače direktorice. 

 
 
 
Ad. 9:    Poročilo o finančnem poslovanju javnega zavoda Podjetniško razvojna agencija 

  Gornja Radgona za leto 2004 
 
Obrazložitev k Poročilu o finančnem poslovanju javnega zavoda Podjetniško razvojna agencija 
Gornja Radgona za leto 2004, je podala Janja BRUMEN, vodja Oddelka obče uprave, proračuna in 
družbenih dejavnosti v občinski upravi. Povedala je, da je Podjetniško razvojna agencija Gornja 
Radgona v letu 2004 imela na razpolago 11 mio SIT proračunskih sredstev, 3 mio SIT pa je ustvarila 
z lastnimi prihodki. Po pokritju stroškov je ustvarila presežek prihodkov nad odhodki v višini 383 
tisoč SIT, ki jih je svet zavoda razporedil v poslovni sklad. Iz poslovnega poročila izhaja, da so 
zastavljeni osnovni cilji za leto 2004 bili tudi doseženi. Izvedeni in končani so vsi postopki pripojitve 
zavoda za turizem k agenciji, sprejeti vsi potrebni akti za delovanje zavoda, zagotovljena osnovna 
pohištvena in programska oprema za delovanje in finančno poslovanje zavoda. Agencija od meseca 
avgusta 2004 spremlja vse razpise ter o njih obvešča javne zavode, društva ter občane. Za potrebe 
občine je agencija v letu 2004 izvedla vse prijave na razpise, ki so bili za namene določene v 
proračunu za leto 2005 ali 2006 ali pa v načrtu razvojnih programov občine za leta 2005 do 2007. 
Prav tako so bili pripravljeni projekti za razvoj turizma in izvedene prijave na razpis INTERREG in 
NRP 2005. Projekt povezovanja študentov in delodajalcev sofinancira Ministrstvo RS za delo, 
družino in socialne zadeve in ga izvaja agencija. V letu 2004 je bilo skupno pripravljenih in 
prijavljenih 15 projektov v vrednosti 544 mio SIT, odobrenih je bilo 11 projektov v vrednosti 98 mio 
SIT, kar predstavlja na predlagane projekte 40% sofinanciranja. Trije projekti so bili neodobreni, za 
en projekt pa se še čaka odgovor. Na 1 SIT proračunskega stroška za agencijo, je bilo v občino 
pripeljanih 8 SIT iz česar se lahko zaključi, da je agencija v letu 2004 uspešno poslovala. 
 
Zvonimir KLEMENČIČ, predsednik Odbora za družbene dejavnosti, je podal mnenje odbora, ki se 
glasi: 
»Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval Poročilo o finančnem poslovanju javnega zavoda 
Podjetniško razvojna agencija Gornja Radgona za leto 2004 in predlaga občinskemu svetu, da ga 
sprejme v predloženi vsebini.« 
 
Branko KOCBEK, predsednik Odbora za kmetijstvo in turizem, je podal mnenje odbora, ki se glasi: 
»Odbor za kmetijstvo in turizem je obravnaval Poročilo o finančnem poslovanju javnega zavoda 
Podjetniško razvojna agencija Gornja Radgona za leto 2004 in predlaga občinskemu svetu, da ga 
sprejme v predloženi vsebini.« 
 
Milan KURBUS, predsednik Odbora za gospodarstvo, obrt in podjetništvo, je podal mnenje odbora, 
ki se glasi: 
»Odbor za gospodarstvo, obrt in podjetništvo se je seznanil s Poročilom o finančnem poslovanju 
javnega zavoda Podjetniško razvojna agencija Gornja Radgona za leto 2004 in ga predlaga 
občinskemu svetu v obravnavo in sprejem.« 
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Andrej RITLOP, predsednik Odbora za proračun, finance in premoženjske zadeve, je podal mnenje 
odbora, ki se glasi: 
»Odbor za proračun, finance in premoženjske zadeve se je seznanil s Poročilom o finančnem 
poslovanju javnega zavoda Podjetniško razvojna agencija Gornja Radgona za leto 2004 ter  predlaga 
občinskemu svetu, da ga sprejme v predloženi vsebini.« 
 
Brez razprave so članice in člani občinskega sveta nato soglasno (19 prisotnih) sprejeli naslednji 
 

S K L E P   št. 193: 
 

Občinski svet Občine Gornja Radgona se je seznanil s finančnim poslovanjem javnega zavoda 
Podjetniško razvojna agencija Gornja Radgona v letu 2004. 
 
 
Ad. 10:       Soglasje k Pravilom o sprejemu otrok v Vrtec Manka Golarja Gornja 

        Radgona 
 
Obrazložitev k Pravilom o sprejemu otrok v Vrtec Manka Golarja Gornja Radgona, je podala Janja 
BRUMEN, vodja Oddelka obče uprave, proračuna in družbenih dejavnosti v občinski upravi. 
Povedala je, da so pravila o sprejemu v vrtec bila dostavljena pred sejo kot dodatno gradivo, ker je 
svet zavoda sprejel pravila na seji dne 30.03.2005, torej po sklicu seje občinskega sveta, ravnateljica 
vrtca pa je pravila dostavila že 23.03.2005. Vrtec Manka Golarja predlaga nove kriterije za sprejem 
otrok v vrtec, kajti ugotavlja, da dosedanja pravila v premajhni meri upoštevajo potrebe po varstvu, v 
preveliki meri pa je dan poudarek strokovnemu vidiku potrebe po varstvu. Z novimi merili je dan 
večji poudarek na prednostnem vključevanju otrok obeh zaposlenih staršev, otrok s stalnim 
bivališčem v občini Gornja Radgona, dodan je pa nov kriterij za otroke, ki se vključujejo v katerokoli 
enoto vrtca, kjer je prosto mesto. Manjši je poudarek na številčnosti družine, večkratni odklonitvi in 
obstoječi vključenosti otroka iz iste družine. Nadalje je s pravili določeno, da komisija za sprejem 
obravnava vse vloge, ki so prispele do dneva seje komisije in obravnava samo tiste vloge za 
vključitev otrok, katerih otroci na dan formiranja oddelka izpolnjujejo pogoje za vključitev, kjer je 
mišljeno starostno izpolnjevanje pogojev, kar do sedaj v pravilih ni bilo določeno. Nadalje vrtec s 
pravili usklajuje zakonsko določilo, da se v vrtec sprejemajo predšolski otroci v starosti od enega leta 
naprej. Po obrazložitvi je predlagala občinskemu svetu, da predložena pravila obravnava in k njim 
poda soglasje. 
 
Zvonimir KLEMENČIČ, predsednik Odbora za družbene dejavnosti, je podal mnenje odbora, ki se 
glasi: 
»Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval Pravila o sprejemu otrok v Vrtec Manka Golarja 
Gornja Radgona in predlaga občinskemu svetu, da k njim poda soglasje.« 
 
Brez razprave so članice in člani občinskega sveta nato soglasno (18 prisotnih) sprejeli naslednji 
 

S K L E P   št. 194: 
 
Občinski svet Občine Gornja Radgona daje soglasje k Pravilom o sprejemu otrok v vrtec 
Manka Golarja Gornja Radgona. 
 
 
Ad. 11:       Sklep o odkupu nepremičnine parc. št. 720/1 k.o. Gornja Radgona in 

       podelitvi statusa grajenega javnega dobra 
 
Obrazložitev k sklepu o odkupu nepremičnine parc. št. 720/1 k.o. Gornja Radgona in podelitvi 
statusa grajenega javnega dobra, je podal Dragan KUJUNDŽIČ, višji svetovalec na Oddelku za 
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urejanje in varstvo prostora, komunalno infrastrukturo ter gospodarstvo v občinski upravi. Povedal 
je, da je nepremičnina parc. št. 720/1, k.o. Gornja Radgona, že desetletja v naravi sestavni del 
Prešernove ulice v mestu Gornja Radgona in je po zemljiškoknjižnih podatkih last podjetja M. Trade, 
d.o.o., Gornja Radgona. Ta lastnik jo je pripravljen odprodati občini po ceni 1.521,34 SIT/m2, kar 
znese 82.152,36 SIT, nakup pa se ocenjuje kot ugoden za občino. Odkupljeni nepremičnini pa se 
podeli status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – javna cesta. Po obrazložitvi je predlagal 
občinskemu svetu, da predlog obravnava in sprejme sklep v predloženi vsebini. 
 
Vinko ROUS, predsednik Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe, je 
podal mnenje odbora, ki se glasi: 
»Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe je obravnaval predlog 
sklepa o odkupu nepremičnine parc. št. 720/1 k.o. Gornja Radgona in podelitvi statusa grajenega 
javnega dobra ter predlaga občinskemu svetu, da sprejme sklep v predloženi vsebini.« 
 
Andrej RITLOP, predsednik Odbora za proračun, finance in premoženjske zadeve, je podal mnenje 
odbora, ki se glasi: 
»Odbor za proračun, finance in premoženjske zadeve je obravnaval predlog sklepa o odkupu 
nepremičnine parc. št. 720/1 k.o. Gornja Radgona in podelitvi statusa grajenega javnega dobra ter 
predlaga občinskemu svetu, da sprejme sklep v predloženi vsebini.« 
 
Brez razprave so članice in člani občinskega sveta nato soglasno (19 prisotnih) sprejeli naslednji 
 

S K L E P   št. 195: 
 

1. Odkupi se nepremičnina parc. št. 720/1, cesta v izmeri 54m2, pripisana pri vložni št. 784 k.o. 
Gornja Radgona, od lastnika M. Trade, d.o.o., Prešernova cesta 10, 9250 Gornja Radgona, 
za znesek 82.152,36 SIT. 

2. Odkupljeni nepremičnini se podeli status grajenega javnega dobra lokalnega pomena - 
cesta. 

3. Pristojno Okrajno sodišče v Gornji Radgoni po uradni dolžnosti vpiše v zemljiško knjigo za 
nepremičnino iz tega sklepa status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – javna 
cesta.  

4. Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem glasilu Občine Gornja Radgona, 
lokalni časopis Prepih.  

 
 
Ad. 12:       Sklep o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra in zamenjavi nepremičnine 
 
Obrazložitev k sklepu o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra in zamenjavi nepremičnine, je 
podal Dragan KUJUNDŽIČ, višji svetovalec na Oddelku za urejanje in varstvo prostora, komunalno 
infrastrukturo ter gospodarstvo v občinski upravi. Povedal je, da je po geodetski odmeri, 
nepremičnina parc. št. 956/2 k.o. Mele postala samostojna parcela. Pred odmero je bila sestavni del 
parc. št. 956, izmere 6317 m2, ki je lokalna cesta od Arcont-a do naselja Črešnjevci. Na parcelah št. 
470/2, 469/4 in 467/2 k.o. Mele se je v letu 2004 v dogovoru z Radensko d.d. Radenci geodetsko 
odmerila parcela št. 470/3 k.o. Mele izmere 895 m2, na kateri bi se izgradila javna cesta, ki bi 
povezovala del industrijske cone Mele. Nepremičnini parc. št. 956/2 k.o. Mele se odvzame status 
grajenega javnega dobra lokalnega pomena, sodišče pa na njo v zemljiški knjigi vpiše lastninsko 
pravico Občine Gornja Radgona. Po vpisu se navedena nepremičnina zamenja z nepremičnino parc. 
št. 470/3 k.o. Mele, ki je v lasti Radenske d.d. Radenci, zamenjani nepremičnini pa se podeli status 
grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta. Po obrazložitvi je predlagal občinskemu svetu, 
da predlog obravnava in sprejme sklep v predloženi vsebini. 
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Vinko ROUS, predsednik Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe, je 
podal mnenje odbora, ki se glasi: 
»Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe je obravnaval predlog 
sklepa o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra in zamenjavi nepremičnine ter predlaga 
občinskemu svetu, da sprejme sklep v predloženi vsebini.« 
 
Andrej RITLOP, predsednik Odbora za proračun, finance in premoženjske zadeve, je podal mnenje 
odbora, ki se glasi: 
»Odbor za proračun, finance in premoženjske zadeve je obravnaval predlog sklepa o ukinitvi statusa 
grajenega javnega dobra in zamenjavi nepremičnine ter predlaga občinskemu svetu, da sprejme sklep 
v predloženi vsebini.« 
 
Brez razprave so članice in člani občinskega sveta nato soglasno (19 prisotnih) sprejeli naslednji 
 

S K L E P   št. 196: 
 
1. Nepremičnini parc. štev. 956/2 cesta v izmeri 774 m2 pripisani pri vl. št. VZ01 k.o. Mele se 

odvzame status grajenega javnega dobra lokalnega pomena. 
2. Pristojno Okrajno sodišče v Gornji Radgoni po uradni dolžnosti vpiše v zemljiško knjigo 

lastninsko pravico Občine Gornja Radgona na nepremičnini iz 1. točke tega sklepa. 
3. Po vpisu se navedena nepremičnina zamenja z nepremičnino parc. štev. 470/3 travnik k.o. 

Mele, last Radenske d.d. Radenci. Zamenjani nepremičnini se podeli status grajenega 
javnega dobra lokalnega pomena – cesta. 

4. Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem glasilu Občine Gornja Radgona, 
lokalni časopis Prepih. 

 
 
 
Ad. 13:       Sklep o imenovanju v.d. direktorja javnega podjetja 

        Komunala Radgona d.o.o. v ustanavljanju 
 
Obrazložitev predloga sklepa o imenovanju v.d. direktorja javnega podjetja Komunala Radgona 
d.o.o. v ustanavljanju, je podal Vinko ROUS, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja. Povedal je, da je Občinski svet Občine Gornja Radgona na 18. redni seji, dne 
24.02.2005 sprejel Odlok o ustanovitvi javnega podjetja Komunala Radgona, d.o.o.. V 45. členu 
citiranega odloka je določeno, da ustanovitelj imenuje vršilca dolžnosti direktorja, ki opravi vse 
potrebne postopke za začetek delovanja podjetja. Vršilec dolžnosti se imenuje do imenovanja 
direktorja podjetja, vendar najdalj za dobo enega leta. Komisija za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja je na svoji seji, dne 06.04.2005 predlog obravnavala in predlaga, da se za vršilca 
dolžnosti direktorja javnega podjetja Komunala Radgona, d.o.o., imenuje Danijel Vrzel, ekon.. Po 
obrazložitvi je v imenu komisije predlagal občinskemu svetu, da predlagani sklep obravnava in 
sprejme. 
 
Župan je odprl razpravo. 
 
Marta NJIVAR, članica občinskega sveta, je povedala, da bo razpravljala na podlagi osebnega 
prepričanja in ne kot predstavnik politične opcije. Podpira ustanovitev komunale in tako razmišlja 
tudi večina Radgončanov, kar kaže tudi javnomnenjska raziskava. Ni ji pa vseeno, kakšna komunala 
se bo ustanovila in smatra, da je dober začetek uresničevanja tega projekta, osnova za uspešno 
nadaljnje delo komunale. Staro radgonsko komunalo je občina že imela in bi se jo lahko z malo več 
politične volje tudi obdržalo in popravilo tisto kar ni bilo prav. Ostalo bi tudi premoženje, 
prizaneseno pa bi bilo tudi marsikateremu zaposlenemu. Sama je bila zaposlena v prejšnji komunali 
še v času, ko politične opcije še niso bile tako močne, da bi lahko težile k njeni ukinitvi. Ko je 
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komunalo zapustila se je še vedno čutila del nje, zato jo je posredno prizadevalo vse, kar se je na tem 
področju dogajalo. Zato ji zdaj ni vseeno kakšen bo njen začetek in delovanje. Oseba, ki jo bo kot 
vršilca dolžnosti direktorja podprla, jo mora s svojimi organizacijskimi in vodstvenimi sposobnostmi 
prepričati, da bo ta projekt zaživel in kasneje deloval tako, kot vsi od njega pričakujejo. Za podporo 
in imenovanje kandidata se bo odločila po lastni presoji. 
 
Župan je zaključil razpravo. Povedal je, da ima dva podžupana, ki sta ob njunem imenovanju 
prevzela določene naloge. Med ostalim je on gospodu Danijelu Vrzelu zaupal nalogo za začetek 
postopka o ustanavljanju te nove komunale. Ta postopek ustanavljanja počasi prehaja v zaključno 
fazo, zato želi, da Danijel Vrzel ta postopek ustanovitve pripelje do konca, potem pa bo izvršen javni 
razpis za imenovanje direktorja. On ima do gospoda Vrzela stoodstotno zaupanje, da bo ustanovitev 
izpeljal tako, kot je to zapisano v dolžnostih vršilca dolžnosti direktorja. Nato je prosil članice in 
člane občinskega sveta, da ta njegov predlog podprejo in imenujejo Danijela Vrzela za vršilca 
dolžnosti direktorja javnega podjetja Komunala Radgona d.o.o., do konca ustanovitve. Potem pa bo 
sledil javni razpis, na katerega se bo imel možnost prijaviti vsak, ki bo izpolnjeval vse razpisne 
pogoje. 
 
Članice in člani občinskega sveta so nato z večino glasov (19 prisotnih, 18 ZA – 1 PROTI) sprejeli 
naslednji 

S K L E P   št. 197: 
 
1. Za vršilca dolžnosti direktorja javnega podjetja Komunala Radgona, d.o.o. v ustanavljanju 

se imenuje Danijel VRZEL, ekon..  
2. Dela in naloge v.d. direktorja javnega podjetja Komunala Radgona, d.o.o. so določene v 45. 

členu Odloka o ustanovitvi javnega podjetja Komunala Radgona, d.o.o.  in se nanašajo 
zlasti na:  
Ø pripravo in izvedbo vseh postopkov za začetek delovanja javnega podjetja (vpis v sodni 

register), 
Ø izvedbo vseh potrebnih dejanj v zvezi s prenosom premoženja, pravic, obveznosti, 

sredstev in zaposlenih v režijskem obratu na javno podjetje, 
Ø pripravo statuta podjetja, 
Ø sklic prve konstitutivne seje nadzornega sveta podjetja.  

3. Vršilec dolžnosti mora navedena dela iz 2. točke tega sklepa izvesti v rokih določenih v 
odloku o ustanovitvi javnega podjetja, vendar najpozneje v roku 6 mesecev po imenovanju. 
Dela in naloge v.d. opravlja do imenovanja direktorja podjetja, vendar najdalj za dobo 
enega leta.  

 
 
 
Ad. 14:       Sklep o imenovanju članov Nadzornega sveta javnega podjetja 

        Komunala Radgona d.o.o. v ustanavljanju 
 
Obrazložitev predloga sklepa o imenovanju članov Nadzornega sveta javnega podjetja Komunala 
Radgona d.o.o. v ustanavljanju, je podal Vinko ROUS, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja. Povedal je, da je Občinski svet Občine Gornja Radgona na 18. redni seji, dne 
24.02.2005 sprejel Odlok o ustanovitvi javnega podjetja Komunala Radgona d.o.o., ki je bil 
objavljen v Uradnem glasilu Občine Gornja Radgona, lokalni časopis Prepih, štev. 10 z dne 
01.03.2005. Za delovanje javnega podjetja je potrebno imenovati Nadzorni svet. Po določilih 16. 
člena citiranega odloka šteje Nadzorni svet javnega podjetja pet članov, od katerih tri imenuje 
ustanoviteljica – občina. Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je na svoji seji dne 
06.04.2005, obravnavala predlog za imenovanje članov v Nadzorni svet javnega podjetja ter predlaga 
občinskemu svetu, da se za člane nadzornega sveta javnega podjetja Komunala Radgona d.o.o. 
imenujejo Ludvik Roškar, Vilijem Žunkovič in Feliks Petek, vsi člani občinskega sveta. Po 
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obrazložitvi je v imenu komisije predlagal občinskemu svetu, da predlagani sklep obravnava in 
sprejme. 
 
Brez razprave so članice in člani občinskega sveta nato soglasno (19 prisotnih) sprejeli naslednji 
 

S K L E P   št. 198: 
 
Za člane Nadzornega sveta javnega podjetja Komunala Radgona d.o.o. se imenujejo: 
Ø Ludvik ROŠKAR, stanujoč Polička cesta 6, Gornja Radgona 
Ø Vilijem ŽUNKOVIČ, stanujoč Apače 24, Apače 
Ø Feliks PETEK, stanujoč Črešnjevci 131, Gornja Radgona  

 
 
Ad. 15:       Poročilo o delu Policijske postaje Gornja Radgona za leto 2004 
 
Obrazložitev k Poročilu o delu Policijske postaje Gornja Radgona za leto 2004, je podal Boris 
RAKUŠA, komandir Policijske postaje Gornja Radgona. Povedal je, da so letos letno poročilo 
pripravili po drugačnem konceptu, na podlagi dodatnega sklepa Varnostnega sosveta Občine Gornja 
Radgona pa so dodatno pripravili še statistične podatke po krajevnih skupnostih in podatke o vozilih 
in potnikih na mednarodnem mejnem prehodu Gornja Radgona. Varnostne ocene za leto 2004 se 
lahko ocenijo kot ugodne in stabilne, razen področja varnosti cestnega prometa. Naštel je aktivnosti 
na policijskem okolišu Gornja Radgona in sicer na področju preprečevanja, odkrivanja in 
preiskovanja kriminalitete in na področju vzdrževanja javnega reda in miru. Naštel je tudi aktivnosti 
na področju varnosti cestnega prometa, aktivnosti pri varovanju državne meje in izvajanju predpisov 
o tujcih in preventivne aktivnosti. Posebej varnostne razmere v cestnem prometu so slabe, ker je v 
preteklem letu v prometnih nesrečah umrlo šest oseb, od tega na območju občine Gornja Radgona 
pet oseb. Vso problematiko so obravnavali tudi na sejah Varnostnega sosveta Občine Gornja 
Radgona in na sejah Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu, kjer se je sprotno obravnavalo 
prometno problematiko ter skušalo najti rešitve za večjo varnost. Opisal je ukrepe na področju 
prometne problematike ter podal in izpostavil najpomembnejše statistične podatke. Nato je omenil še 
problematiko v cestnem prometu zaradi močnega povečanja tovornega prometa po vstopu Slovenije 
v Evropsko unijo ter naštel ukrepe za izboljšanje varnosti. Na koncu se je zahvalil vsem, ki 
sodelujejo pri izboljšanju varnosti in pri preventivi. 
 
Župan je odprl razpravo. 
 
Dušan ZAGORC je kot predsednik Varnostnega sosveta Občine Gornja Radgona povedal, da so na 
5. seji sosveta obravnavali poročilo policijske postaje in sprejeli naslednje zaključke: 
1. Varnostni sosvet Občine Gornja Radgona sprejema Poročilo o delu Policijske postaje Gornja 

Radgona za leto 2004, ki je vsebinsko, oblikovno in tehnično zelo dobro pripravljeno, na znanje.  
2. Predlogi in pobude, ki jih je Varnostni sosvet podal na svojih sejah v letu 2004, so realizirane in 

prinašajo pozitivne rezultate. 
3. Na sami 19. seji Občinskega sveta, ki bo dne 07.04.2005, komandir Policijske postaje Gornja 

Radgona doda dodatno obrazložitev še za področje Krajevna skupnost Spodnji Ivanjci in 
Krajevna skupnost Negova.  

4. Na sami seji naj bo podana primerjava tovornega prometa po mesecih za leto 2003 in 2004 skozi 
Občino Gornja Radgona in podatke o prehodu vozil na mednarodnem mejnem prehodu Gornja 
Radgona. 

V imenu varnostnega sosveta je predlagal občinskemu svetu, da sprejme na znanje poročilo 
policijske postaje za leto 2004 ter se zahvalil Policijski postaji Gornja Radgona za dobro 
sodelovanje. 
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Župan je zaključil razpravo. Povedal je, da je permanentna prisotnost policije na glavni prometni 
cesti vsakodnevno nujno potrebna, kar tudi pripomore k temu, da je prometnih nesreč manj. Pohvalil 
je uspešno delo policijske postaje s katero občina dobro sodeluje.  
 
Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (18 prisotnih) sprejeli naslednji 
 

S K L E P   št. 199: 
 
Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejema Poročilo o delu Policijske postaje Gornja 
Radgona za leto 2004 na znanje. 
 
 
ODMOR 
Sledil je 15-minutni odmor, ki ga je ob 16.05 uri odredil župan. Seja se je nadaljevala ob 16.20 uri.  
Župan je preveril prisotnost članov in članic občinskega sveta in ugotovil, da je na seji trenutno 
prisotnih 17 članic in članov občinskega sveta.  
 
 
Ad. 16:       Poročilo o delu Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu v letu 2004 
 
Obrazložitev k Poročilu o delu Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu v letu 2004, je 
podal Stanko SAKOVIČ, predsednik Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu. Povedal je, 
da ne bo govoril le o predloženem poročilu o delu sveta, ampak bo predstavil tudi njihovo 
poslanstvo. Osnovno poslanstvo Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu je vzgoja 
najmlajših udeležencev v prometu, ki se dnevno izvaja s pomočjo mentorjev in vzgojiteljic, svet je pa 
le koordinator in tisti, ki skrbi za propagandni material, učno vzgojne pripomočke in igrala. Zahvalil 
se je vsem učiteljem, vzgojiteljem in mentorjem, ki se razdajajo mladim in jih učijo prvih korakov v 
prometu, varnih poti v vrtec in šolo ter jih pripeljejo do kolesarskih izpitov. Od leta 1991 je v 
prometnih nesrečah v Sloveniji umrlo za nekaj razredov otrok, načrtno delo v šolah in vrtcih v 
zadnjih letih, pa število umrlih otrok zmanjšuje, storiti pa je potrebno vse, da v bodoče mrtvih otrok 
na cestah ne bo. V to vzgojno delo je vključenih veliko članov Zveze šoferjev in avtomehanikov, 
avto-moto društev, upokojencev, inštruktorjev in policistov, delo pa je prostovoljno in brezplačno. 
Posebna pozornost in skrb se posveča tudi starejšim, pešcem in kolesarjem, ki so največkrat žrtve 
prometnih nezgod, med katere so razdelili že na tisoče kresničk, odsevnih trakov in ostalega 
propagandnega materiala. Napačno je mišljenje, da je v občini potrebno narediti vse za čim več 
kilometrov ravnih asfaltiranih cest, svet za preventivo pa se naj ukvarja s prometnimi znaki, 
kolesarskimi stezami in avtobusnimi postajami. Svet za preventivo je že pred leti sprejel priporočilo 
županu in strokovnim službam, da se ne sme graditi pomembnejše ceste v občini brez kolesarskih 
stez in pločnikov v naseljih. Zakon o cestah in občinski odlok določata, da je lastnik ceste preko 
upravljalca dolžan skrbeti za varen promet in ustrezno signalizacijo, svet za preventivo pa lahko pri 
tem samo strokovno pomaga in predlaga rešitve. V bodoče je potrebno poskrbeti, da se bo na 
ustreznih cestah izven naselij pospeševalo hitrost odvijanja prometa, v naseljih pa ga umirjalo. V 
Sloveniji namreč ljudje največkrat umirajo v naseljih, kar je v Evropi nenavadno. Dodatne naprave in 
signalizacija, ki je bila pred kratkim postavljena na glavni cesti smrti in poostren nadzor policije, sta 
promet na cesti G1/3 umirila in vsaj začasno ustavila morijo na tej cesti, zato se ne sme dovoliti, da 
nadzor popusti. V bodoče bo vsaka investicija na področju cestne infrastrukture morala vsebovati več 
prometno-varnostnih naprav, ki bodo sestavni del projektov, čeprav to vsem voznikom ne bo všeč. 
Le tako se bo v prihodnjih petih letih lahko doseglo visoko zastavljen evropski cilj, nič prometnih 
nesreč s smrtnim izidom.  
 
Župan je odprl razpravo. 
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Vinko ROUS, član občinskega sveta, je povedal, da on kot predsednik Odbora za varstvo okolja, 
urejanje prostora in gospodarske javne službe, večkrat na sejo odbora zaradi skupnih točk in 
problematike povabi predsednika Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu. Res je, da bi 
določene zadeve iz vidika varnosti v prometu lahko stekle malo hitreje, je pa res tudi, da so finančna 
sredstva omejena. Povedal je, da si želi takšnega sodelovanja s svetom za preventivo in s policijsko 
postajo še naprej, da se bo na področju varnosti v cestnem prometu čimveč naredilo. 
 
Župan je zaključil razpravo. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (17 prisotnih) sprejeli 
naslednji 
 

S K L E P   št. 200: 
 
Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejema Poročilo o delu Sveta za preventivo in vzgojo 
v cestnem prometu v letu 2004 na znanje. 
 
 
Župan se je nato gospodu Stanku Sakoviču javno zahvalil za njegovo delo v Odboru za hitrejšo 
izgradnjo avtoceste v Pomurju, kjer ga vidi kot gonilno silo, ki njemu kot koordinatorju stoji ob 
strani. 
 
 
Ad. 17:       Poročilo o delu Varnostnega sosveta Občine Gornja Radgona za leto 2004 
 
Obrazložitev k Poročilu o delu Varnostnega sosveta Občine Gornja Radgona za leto 2004, je podal 
Dušan ZAGORC, predsednik varnostnega sosveta. Povedal je, da varnostni sosvet deluje že 14 
mesecev, ustanovila pa ga je Občina Gornja Radgona v partnerskem odnosu in sodelovanju s 
Policijsko postajo Gornja Radgona. Na svojih sejah je varnostni sosvet med drugim razpravljal o 
omejitvi težkega prometa skozi Gornjo Radgono, režimu na mejnih prehodih po 1. maju 2004, 
vandalizmu v nočnih urah, prometno varnostjo in parkiranju v mestu Gornja Radgona v času 42. 
Kmetijsko-živilskega sejma, pripravami na šolsko leto 2004/2005, varnostno problematiko v času 
božično novoletnih praznikov, konceptu nacionalnega programa varnosti v cestnem prometu itd.. 
Varnostni sosvet je seznanjal občanke in občane z novostmi in spremembami ob in po vstopu 
Slovenije v Evropsko unijo, skozi vse leto na šolah potekajo tudi preventivne aktivnosti na temo 
»Zberi pogum in povej – nasilje v šoli«. Organizirana je bila tudi odprta javna predstavitev s 
predstavitvijo novega Zakona o varnosti v cestnem prometu, Zakona o prekrških ter seznanitev s 
prometno varnostnimi razmerami v občini v obdobju 2000-2004. Tudi varnostni sosvet podpira vsa 
prizadevanja za čimprejšnjo izgradnjo avtoceste v Pomurju, da se bo po letu 2008 lahko vozilo po 
cesti G1/3 varno brez tovornjakov. 
 
Brez razprave so članice in člani občinskega sveta nato soglasno (17 prisotnih) sprejeli naslednji 
 

S K L E P   št. 201: 
 
Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejema Poročilo o delu Varnostnega sosveta Občine 
Gornja Radgona za leto 2004 na znanje. 
 
 
 
Ad. 18:   Odgovori na vprašanja, pobude in predloge članov in članic občinskega sveta 
 
Župan je povedal, da bodo vsi, ki so podali pobude, predloge in vprašanja na tej seji, dobili pisne 
odgovore v gradivu za naslednjo sejo občinskega sveta. V gradivu za naslednjo sejo bodo priloženi 
tudi odgovori na vprašanja, pobude in predloge iz prejšnje seje, ki še niso bili pripravljeni do te seje. 
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Ad. 17:     Informacija o opravljenih aktivnostih župana med sejama 
 
Župan je na kratko naštel in opisal najnovejša in najpomembnejša dogajanja, ki so bila med prejšnjo 
in sedanjo sejo občinskega sveta. 
 
Izvajanje zimske službe  
Povedal je, da se tudi sam pridružuje mnenju gospoda Mira, ki je pohvalil odlično čiščenje snega na 
krajevnih in lokalnih cest. Letos ni dobil posebnih pisnih ali ustnih pripomb, tako da predvideva, da 
imajo nekatere krajevne skupnosti te zadeve odlično rešene in so ljudje zadovoljni. 
 
Delovna telesa občinskega sveta  
Že večkrat je dobil iz strani novinarjev postavljena precej neprijetna vprašanja glede občinskih 
odborov in komisij. Spraševali so, če se v radgonskem občinskem svetu sploh kaj krega, kot se na 
primer prepirajo po drugih občinah. Po njegovem mnenju je bila velika sreča, da so bili odbori in 
komisije sestavljeni iz članov, ki se na določena področja dobro spoznajo. Vsa delovna telesa po 
njegovem mnenju delajo odlično, ker se na sejah delovnih teles posveča določenim temam do 
potankosti, se o njih podrobno premisli in jih obdela. Mnenja in predlogi delovnih teles, ki se 
predstavljajo na sejah občinskega sveta, so torej plod odličnega in dobrega dela odborov in komisij. 
Dogaja se tudi, da seje odborov trajajo po nekaj ur, zgodilo pa se je že, da so morali tematiko 
razdeliti na dve seji. Po njegovem mnenju je to prava pot, ker se na seji občinskega sveta predstavijo 
izoblikovana stališča, ki so pod strokovnim nadzorom. Predvideva, da ima Občina Gornja Radgona 
tudi na račun tega, ker se na občinskem svetu ne krega in ne meče polen pod noge, določeno 
spoštovanje in ugled. To je zdaj izpostavil predvsem zaradi tega, da bi se ljudi javno seznanilo o 
poteku dela v občini Gornja Radgona ter pojasnilo polemike glede tega. 
 
Grad v Gornji Radgoni 
Pred kratkim je imenoval komisijo v sestavi Dušan Zagorc, Anton Tropenauer in Feliks Petek, ki bo 
ugotovila kako daleč je grad urejen in če je urejen v skladu s pogodbo. Razlog je predvsem 
nezadovoljnost ljudi, ker se na gradu še nič ne dogaja, v Gornjo Radgono pa prihaja tudi veliko 
število gostov iz Avstrije in od drugod, ki bi si grad radi ogledali. Seveda pa se je tudi upravičeno 
pričakovalo, da bo radgonski grad ena izmed pomembnejših točk našega turizma. Zdaj bo ta komisija 
pregledala vso dokumentacijo in ugotovila, katera pogodbena določila še najemnik ni izpolnil. 
 
Otvoritev nove pošte v Gornji Radgoni 
Na začetku je bil glede nove pošte v Gornji Radgoni nekoliko skeptičen in zadržan, zdaj pa je 
mnenja, da je lokacija odlična. Nova lokacija je zdaj primerna za dostop z avtomobili, nudi pa tudi 
dovolj prostora za parkiranje strankam pošte. 
 
Pogovarjal se je z različnimi strokovnjaki iz turističnega področja, ki so mnenja, da bi tam v bližini 
bila dobra lokacija za hotel, ki ga Gornja Radgona vsekakor potrebuje. V tej zadevi je vodil že 
določene informativne razgovore, zato bi bilo primerno, da bi se počasi pristopilo k iskanju kakšnega 
interesenta. 
 
Omenil je tudi otvoritev Zdravstvene postaje v Apačah, katera je po njegovem mnenju zelo dobro 
renovirana. 
 
Ustanovitev Strateškega sveta za hitrejši razvoj gospodarstva v občini Gornja Radgona 
V industrijski coni Mele se pričakujejo še nekatere gradnje, zato je ustanovil strateški svet za hitrejši 
razvoj gospodarstva v občini. Občina kot institucija je na nek način naredila svoje in zainteresiranim 
investitorjem dala priložnost ter ponudila zemljišča. Zdaj je čas, da se gospodarstveniki v sklopu 
strateškega sveta sami odločijo v katero smer se bo šlo naprej, katere dejavnosti še v industrijski coni 
manjkajo, katerega kadra v občini primanjkuje in koga bi se štipendiralo. Imeli bodo priložnost 
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strokovno razpravljati o vseh pomembnih stvareh, ki se tičejo gospodarstva v občini, o novih virih 
energije ter drugih pomembnih zadevah. 
 
Avtocesta skozi Pomurje 
Konec meseca marca sta bili sprejeti še zadnji dve uredbi glede avtoceste, ki gre skozi Pomurje. 
Sledilo bo še permanentno povečanje tovornega prometa, zato je potrebno še naprej vztrajati na 
kratkoročnih ukrepih, da se bo promet malo upočasnil in bo poškodovanih čim manj ljudi in 
nepremičnin. Trenutno je v Gornji Radgoni evidentiranih 14 občanov, ki so prijavili škodo na svojih 
objektih in se zdaj pogovarja o tem, da bi se jim nudilo pravno pomoč za rešitev po uradni poti. 
 
Obisk mag. Radovana Tavzesa, generalnega direktorja Direktorata za okolje 
Na sestanku so razpravljali o gramozničarstvu, čistilni napravi Gornja Radgona, zaščiti vodnih virov 
in o 11-mlinskem kanalu. 
Za gramozničarstvo so pridobljena vsa soglasja, čaka pa se na podelitev koncesije s strani Vlade RS. 
V nakup zemljišča za čistilno napravo Gornja Radgona je bilo vloženega veliko truda, ker so lastniki 
tega zemljišča razkropljeni po celem svetu, trenutno pa manjka le še soglasje enega lastnika. Zdaj je 
v idejni zasnovi predvidena Čistilna naprava Gornja Radgona velikosti 10.500 PE, kar je več kot v 
prvotnem operativnem programu, tako da bi s tem lahko občina kandidirala tudi na sredstva 
kohezijskega sklada. 
Največ so govorili o zaščiti vodnih virov in o tem, da se bodo izredno zaostrili predpisi na področju 
kmetijstva in se bo s tem preprečilo onesnaževanje. Nastala bo situacija, ko vsak kmet, ki se ne bo 
prilagodil in držal predpisov, ne bo dobil več nobene subvencije. Dogovorili so se za skupni sestanek 
s predstavnikov Kmetijsko svetovalne službe, Kmetijske zadruge in drugih strokovnjakov iz 
področja kmetijstva, da se bodo dogovorili o sprotnem obveščanju in opozarjanju kmetov. Pri tem bo 
kmetom seveda morala pomagati država, ker drugače tega ne bodo zmogli sami, nalogo svetovanja 
in pomoči pa bo morala izvajati predvsem kmetijsko svetovalna služba. Omenil je tudi, da so 
predstavniki direktorata svetovali, da bi za Apaško dolino bilo primerno izključno samo ekološko 
kmetovanje. 
Projekt 11-mlinskega kanala jim je bil posredovan in se bodo pa se na enem od prihodnjih sestankov 
dogovarjali o tem, da bi se ta projekt uvrstil med ukrepe zaščite naših vodnih virov in bi na ta način 
potem lahko prišlo tudi do izvedbe. 
 
CERO Puconci 
Center za odlaganje odpadkov v Puconcih je skoraj poln, zato se je pričelo pogovarjati o odkupu 
sosednjih zemljišč, da bi se odlagališče razširilo. Omenil je tudi, da Evropska direktiva prinaša 
obvezno kompletno sortiranje odpadkov v Sloveniji do konca leta 2007. 
 
Problematika pomanjkanja oddelkov v Vrtcu Manka Golarja Gornja Radgona 
Povedal je, da je ravnateljici vrtca naročil, da naj skuša zadevo rešiti s prerazporeditvami otrok 
oziroma z drugimi strokovnimi rešitvami. Potrebno je najti vse rešitve znotraj občine in preveriti 
rezerve v prostorskih kapacitetah po vseh enotah vrtca, ter na ta način skušati s prerazporeditvami 
otrok rešiti nastalo problematiko.  
 
 
Župan je nato ugotovil, da je dnevni red seje izčrpan, zato se je članicam in članom občinskega sveta 
zahvalil za prisotnost in sodelovanje ter ob 17.10 uri zaključil 19. redno sejo občinskega sveta. 
 
 
ZAPISAL:                SEJO VODIL: 
Boštjan FLEGAR, l.r.     ŽUPAN OBČINE GORNJA RADGONA: 
              Anton KAMPUŠ, l.r. 
 


